
  

Referat af møde i Byforum | Fredericia Kommune 26/11/20201

Byforum

Referat af møde i Byforum

Her følger et kort beslutningsreferat.

Byforums rolle og funktion blev drøftet. Oplæg ved Maria Degn om strategisk byudvikling som 
inspiration til Byforums arbejde. Marias oplæg er vedhæftet. 

Der var enighed om at fokusere på følgende tre hovedområder: 

 Den attraktive by nu og her – 2020 (events, turisme, kommunikation, happenings, fokus 
på både at tiltrække gæster/turister samt skabe en attraktiv midtby for fredericianerne)

 Udvikling af byrum (det fysiske rum, gågadestruktur, bygninger, midlertidig anvendelse 
af tomme lokaler, strategisk ændring af byens rum)

 Kompetenceudvikling for byens detailhandel og erhverv 

Det blev besluttet, at der arbejdes videre med turisme/eventtiltag med det samme, så der 
skabes liv i byen over sommeren. 

Ligeledes påbegyndes arbejdet med Fredericia Juleby. 
Ulrich, Kristian og Annemarie er ansvarlige. 

Det blev besluttet, at der arbejdes videre på udvikling af byrummet. Steen og borgmesteren er 
ansvarlig for oplæg til næste møde. 

Næste møde holdes den 8. juni kl.12 – 14 i Port House.
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